
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 10 maja 2012 roku 

 

 
10 maja 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku urzędu gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

 Nieobecny Pan Jan Dariusz Rudziewicz     

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

 Nieobecna Pani Elżbieta Dembowska 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

 Nieobecny  – Pan Sławomir Szymon Banialis.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Jerzy Buczyński   - Inspektor w Urzędzie Gminy 

2. Pan Daniel Sieraniewicz   - Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Pan Arkadiusz Papadapulos  - Inspektor Nadzoru Budowlanego 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 13

00 
i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4. Zaopiniowanie taryf za wodę. 
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5. Sprawa dokończenia inwestycji Świetlicy i OSP. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołów z poprzednich posiedzeń. Następnie poinformował, że protokoły z poprzednich 

posiedzeń wszystkich Komisji zostały napisane. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. 

Zaproponował, aby członkowie poszczególnych Komisji przyjęli protokoły z poprzednich 

posiedzeń. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 
Do p-ktu 4 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie taryf  

za wodę. Następnie odczytał wniosek (załącznik Nr 5) i proponowane stawki i stwierdził,  

że zaproponowane stawki są takie same i nic się nie zmienia.  Stwierdził, że w następnym 

roku proponowałby podniesienie ceny za wodę i podjęcie również uchwały o tym, że gmina 

dopłaca do wody.  

Przewodniczący zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

wniosku i proponowanych taryf. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że stosowny projekt uchwały zostanie 

przygotowany na sesję Rady Gminy. 

 
Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

dokończenia inwestycji Świetlicy i OSP. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński przedstawił szkic 

zagospodarowania terenu przy budowanej Świetlicy i garażu OSP (szkic w załączeniu, 

załącznik nr 6). 

Inspektor Nadzoru Budowlanego Pan Arkadiusz Papadapulos powiedział,  

że koszt tego projektu to ok. 113 tys. zł brutto. Dodał, że w tym są koszty ogrodzenia  

i wjazd do kotłowni. 

Radny Pan Tomasz zamojski zapytał jaka jest realna kwota tej inwestycji. 
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Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński stwierdził, że kwota musi być 

niższa niż 14 tys. euro netto, gdyż do tej granicy można realizować inwestycje bez ogłaszania 

przetargu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że należy zmieścić się 

w 60 tys. zł. Dodał, że zgodnie z ustaleniami nie będzie robione ogrodzenie. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że Pan Arkadiusz zrobi 

przedmiar, a w dalszej kolejności przedstawi się dokumentację planowanej inwestycji dla 

wykonawcy, który wyceni za jaką kwotę będzie gotowy ją wykonać. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przyjęciem koncepcji zagospodarowania terenu przy Świetlicy Gminnej i garażach 

OSP zgodnie z przedstawionym szkicem. 

Za przyjęciem koncepcji oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

 

 

Do p-ktu 6 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Infrastruktury o przedstawienie 

wniosków z oględzin dróg wskazanych przez Pana Szeraszewicza. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr Oszkinis powiedział, że razem  

z jednym członkiem Komisji dokonał oględzin wskazanych dróg. Stwierdził, że przy 

oględzinach nie było Pana Szeraszewicza. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że nie było go, gdyż najwidoczniej 

przesłyszał się co do godziny. Stwierdził, że Komisja mogła do niego zadzwonić. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Pan Piotr Oszkinis powiedział,  

że są to typowe drogi, wąskie, a ewentualny koszt remontu nie będzie mały. 

Radny Pan Sławomir Przekop stwierdził, że to jak drogi wyglądają w rzeczywistości, 

często różni się od tego jak jest w planach i remont może okazać się niezwykle kosztowny. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że te drogi są mieszkańcom bardzo 

potrzebne i uważa, że niedużym nakładem można ją wyremontować. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jak robił drogę 

prywatnie to zapłacił 40 tys. zł za 300 m. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli nie te drogi, to może będzie 

zgoda na zrobienie planu i dokumentacji drogi asfaltowej Ługiele – Dzierwany. Stwierdził,  

że może być kompromis. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że to iż ta droga będzie 

brana pod uwagę to nie jest żaden kompromis, tylko plan, który był założony wcześniej. 

Stwierdził, że jak był ustalany budżet to założono, że priorytetem są drogi  

i to te najważniejsze. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba również zaznaczyć, że z własnych 

pieniędzy gmina nic nie zrobi i należy szukać dofinansowania. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że są tzw. 

schetynówki, są programy klęskowe. Stwierdził, że nie ma się co oszukiwać, gmina nie ma 

pieniędzy. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli jest 130 tys. zł to w takiej 

sytuacji jest to najlepszy czas, żeby taki projekt drogi Ługiele – Dzierwany zrobić. 

Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że trzeba być cierpliwym,  

bo nic w miesiąc się nie zrobi. 
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Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

Nie wniesiono żadnych wniosków. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.                                      

 

 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina15
30

. 

Protokołował: D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Teresa Kuźma 

                                                            

 


